



Sentinel

ရှိုးယားနှလုံးသားရှိရာ၊ အိမ် !

လုံခြုံမှုရှိခြင်း ၊ လုံခြုံသောခံစားမှုသည် ကြီးမားသောအသိုက်အဝန်းတစ်ခုသို့ပြောင်းရွှေ့သောအခါတွင် အဓိကထည့်သွင်းစဉ်းစားခြင်းဖြစ်သည်။**ရှိုးယား!**အုပ်ထိန်းသူ Guardian Shire တွင် 'Sentinel အသိုင်းအဝိုင်းဝန်ဆောင်မှု' ရှိသည်(Scs)!Sentinel- ကင်းလှည့်၊ အစောင့်၊ လမ်းပြ၊ အကူအညီ၊ သတင်းပို့ရထား၊ Shire စည်းမျဉ်းများကို ပြဋ္ဌာန်းပါ။ 'ဥပဒေ' ချိုးဖောက်မှုအတွက် ၎င်းတို့သည် 'PMRs' နှင့် ပူးပေါင်းသည်။(ပြည်နယ်၊ Marshall၊ Ranger ဝန်ဆောင်မှုများ)။

Sentinel သည် သူနှင့် သူမအတွက် အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလမ်းကြောင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။၎င်းသည် အုပ်ထိန်းသူ အုပ်ထိန်းသူ အလုပ်သင် အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း လမ်းကြောင်း နမူနာပုံစံကို အခြေခံထားသည်။အလုပ်သင် > အလုပ်အတွေ့အကြုံ > နောက်ထပ်လေ့လာမှု > လုပ်သက်အလိုက် ရာထူးတိုး > အလုပ်အတွေ့အကြုံ > နောက်ထပ်လေ့လာမှု > အသက်အရွယ်အလိုက် ရာထူးတိုး > အလုပ်

Sentinel က 'Neighborhood Watch Community' မည်မျှရှိသည်ကို ဆုံးဖြတ်ပါ(NWC)Shire လိုအပ်သည်။၎င်းတို့သည် စီမံခန့်ခွဲခြင်း၊ လေ့ကျင့်ပေးခြင်း၊ လမ်းညွှန်ခြင်း၊ NWCNWC စေတနာ့ဝန်ထမ်းသည် လူထုမျှော်လင့်ချက်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ လူထုမျှော်လင့်ချက်အတိုင်း နေထိုင်ပါ။



အုပ်ထိန်းသူ အုပ်ထိန်းသူ အသိုက်အဝန်းတိုင်းသည် ဒေသနာတရဥပဒေစိုးမိုးရေးကို ပံ့ပိုးပေးသည့် 'Neighborhood Watch Community' တစ်ခုဖြစ်သည်။ကြည့်ရှုခြင်း၊ မှတ်တမ်းတင်ခြင်း၊ အစီရင်ခံခြင်း၊ ရဲအရာရှိအား ကူညီပေးခြင်း။ အရပ်သားတွေကို ဖမ်းဆီးတာတွေ လုပ်နိုင်တယ်။မင်းရဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းက မင်းမိသားစုအတွက် လုံခြုံစေတယ်...

မှတ်ချက်!၎င်းတို့သည် သဘာဝဘေး၊ စစ်ပွဲ.. NWC ကို 'PDEc' တွင် ပေါင်းစပ်ထားသည်။
(ခရိုင်ကာကွယ်ရေးနှင့် အရေးပေါ်ဌာန)။

Sentinel အယူဝါဒ: Sentinel သည် အသိုက်အဝန်း၏ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးကို သတ်ခြင်း ထက် ၎င်းတို့၏ အသက်ကို စွန့်စားသည် ။

Sentinel သည် Sheriffs ဌာနရှိ Shire ဝန်ထမ်းဖြစ်သည်။ Sentinel သင်တန်းသည် 'PDEc' တွင် တစ်ပတ်လျှင် 1 ရက် ပြုလုပ်သည် (ခရိုင် ကာကွယ်ရေး အရေးပေါ်ဌာန)။ **မှတ်ချက်!**ပိုကြီးသော Shire အားလုံးတွင် 1 သို့မဟုတ် ထိုထက်ပိုသော 'PDEc' ရှိသည်။



Sentinel သည် 'PDEc' တွင် တစ်ပတ်လျှင် ၁ ရက် လေ့ကျင့်သည်-1 ရက်သင်တန်းသည် နေထွက်ပြီး 1 နာရီတွင် စတင်ပြီး နေဝင်ချိန် 3 နာရီ မတိုင်မီ 1 နာရီတွင် ပြီးဆုံးပါသည်။။ နေလယ်စာ၊ နေလည်စာ၊ နေလယ်စာ။သင်တန်းတွင် ခေါင်းစဉ်(၇)ခု ပါဝင်ပါသည်။
၁။ဖမ်းဆီးရေးနည်းပညာ၊ Report ရေးခြင်း။**၂။**Baton နည်းပညာ၊ လူစုလူဝေးကိုထိန်းချုပ်
၃။ရုပ်ရွာကျန်းမာရေး၊ ညစ်ညမ်းမှု၄။ဘင်ခရာ၊ ခန့်စာကိုယ်ထိန်းသိမ်းမှု

၅။ Sentinel ရှေးဦးသူနာပြု၆။ လက်နက်မဲ့ ကာကွယ်ရေး၇။ Stun Weapons တွေသုံးတယ်။

Shire ဝန်ထမ်းတိုင်းအတွက် 'PDEC' တွင် Sentinel သင်တန်းကို တစ်ပတ်လျှင် 1 ရက်တက်ရောက်ရန် မဖြစ်မနေလိုအပ်ပါသည်။ အငြိမ်းစားယူချိန်အထိ။ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးကို ကင်းလွတ်ခွင့် ပေးနိုင်သည်။ (ကျန်းမာရေး၊ မသန်စွမ်းမှု) 1 သို့မဟုတ် ထိုထက်ပိုသော အကြောင်းအရာများမှ

Sentinel တာဝန်များ-Sentinel သည် အနုတရားနိမ့်မှ အလယ်အလတ်အစောင့်အကြပ်၊ ကင်းလွတ်တာဝန်များကို ကိုင်တွယ်သည်။ စောင့်ရှောက်ခြင်းသည် တစ်ခုတည်းဖြစ်သည်။ (၁)တာဝန်။ လှည့်ကင်းက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်တယ်။ (၂)တာဝန်။ လူစုလူဝေး ထိန်းချုပ်မှုထက် ပိုပါဝင်တယ်။ (၂)။ 'Sheriff Lawyer pool' သည် Shire စည်းမျဉ်းများကို ဖန်တီးရန်၊ အကောင်အထည်ဖော်ရန်နှင့် ပြဋ္ဌာန်းရန် ရုံးနှင့် ဥပဒေဝန်ထမ်းများအားလုံးကို ထောက်ပံ့ပေးသည်။

တာဝန်ကျခြင်း သို့မဟုတ် တာဝန်ကျခြင်းကင်းသူသည် လူမှုဆန့်ကျင်ရေးအပြုအမူမှန်သမျှကို အစီရင်ခံပါမည်။ (ရာဇဝတ်မှု၊ ညစ်ညမ်းမှု၊ ဖောက်ပြန်မှု) မြင်သာသော ရပ်ရွာကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေးဆိုင်ရာ ပြဿနာများကို သတင်းပို့ပါ။ Sentinel သည် ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်သည်ဟု ထင်မြင်ပြီး ပြစ်မှုကျူးလွန်သည်ဟု ထင်မြင်မှုများအတွက် ဖမ်းဆီးမည်ဖြစ်သည်။ အဲဒီနောက် ဖမ်းထားတဲ့သူကို ဖမ်းဖို့ သူစခန်းကို လှည့်လှည့်ခိုင်းတယ်။ အစောင့်အကြပ် သို့မဟုတ် ကင်းလွတ်သည့်အခါ ရဲအရာရှိက အခြားတာဝန်များကို သတ်မှတ်ပေးနိုင်သည်။

Sentinel ဝတ်စုံ Sentinel သည် သီးခြားခါးပတ်၊ လက်အိတ်များနှင့် မီးသတ်သမား ဘွတ်ဖိနပ်များ ဖြင့် မီးခိုးရောင် ဖုံးကွယ်ထားသော ကာဗာကို ဝတ်ဆင်ထားသည်။ ဦးထုပ်တွင် အကူးအပြောင်း visor၊ မိုက်ခရိုဖုန်းနှင့် ဗီဒီယိုကင်မရာ ပါရှိသည်။ ခါးပတ်မှ ချိတ်ဆွဲထားသည့် နံပါတ်တုတ်၊ စတန် သေနတ်နှင့် လက်ထိတ်ကြိုးများ။

Shire အရေးပေါ်အခြေအနေတိုင်းမှာ 'Sentinel လက်မှတ်' ကိုင်ဆောင်သူ (ယခင် ဝန်ထမ်းများ၊ အငြိမ်းစားများ..) Sentinel အဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် ခေါ်နိုင်သည်။

သူအတွက် Sentinel အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း

'သူရဲပြီးနောက်' PHEC Boy ကျောင်း ဒီပလိုမာ။ ယခု သူသည် Sentinel အလုပ်သင်သင်တန်းကို စတင်နေပြီဖြစ်သည်။ သူသည် 'PHEC အလုပ်သင်ကောလိပ်' ကို တစ်ပတ်လျှင် ၁ ရက်တက်သည်။ ပြီးပါက 'PHEC ကုန်သွယ်မှု လက်မှတ်' ရရှိသည်။ ပေးဆပ်ပါ။ **wmw1**

အသက် 18 နှစ်အရွယ် သူသည် 'Community Emergency Service' ကို 1 နှစ်တက်ရောက်ခဲ့သည်။ (CE) 'စီအီး' ပြီးနောက် 'လူနာတင်ယာဉ်လက်မှတ်' ထုတ်ပြန်ထားသည်။ ယောက်ျားလေးတစ်ဦးသည် အရွယ်ရောက်ပြီး အိမ်ထောင်ပြုပြီးသည့်နှစ်တွင် မိသားစုကို စတင်သည်။ Sentinel အဖြစ် အလုပ်စလုပ်တယ်။ **(wmw2)** မှတ်ချက်! အရည်အချင်းပြည့်မီပါက အရောင်းဖွင့်သည့်အခါတွင် ပရိုမိုးရှင်း ရောက်ရှိလာပါသည်။ အရည်အချင်းအရှိဆုံး အရာရှိများသည် အလုပ်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ခြွင်းချက်မရှိပါ။

' Sentinel' အဖြစ် အတွေ့အကြုံ 3 နှစ်အထက် အရည်အချင်းပြည့်မီသူ ဖြစ်လာရန်၊ အကြီးတန်း စစ်သူကြီး **(wmw3)** လုပ်သက်ဖြင့် ရာထူးတိုးသည် ။

'Senior Sentinel' အဖြစ် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ 3 နှစ် ပြီးပါက တက်ရောက်ရန် အရည်အချင်းပြည့်မီသည်။ 'PHEC နည်းပညာကောလိပ်' ဝင်ငွေ 'ကြီးကြပ်ရေးမှူးလက်မှတ်' ။ ဒါရဲဖြစ်သောအခါ၌ 'ရာထူးတိုးခြင်း၊ ရွှေ့နေ' **(wmw4)** 'ရဲမှူးရွှေ့နေရေကူးကန်' တွင်ပါဝင်သည်။

'ရွှေနေလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ 3 နှစ်အထက်' အရည်အချင်းပြည့်မီသူ၊ PDEc ခေါင်းဆောင်မှ ကောလိပ်'ဝင်ငွေ'ခေါင်းဆောင် ဒီပလိုမာ 'ဖွင့်လှစ်ပြီးနောက် ရာထူးတိုး၊ အထက်တန်း ရွှေနေ'(wmw5)၊ 'ရဲမှူးရွှေနေရေကန်' ၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည်။

'အထက်တန်းရွှေနေ' အဖြစ် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ 3 နှစ်အထက် အရည်အချင်းပြည့်မီသူ၊ PDEc ခေါင်းဆောင်မှ ကောလိပ်'ဝင်ငွေ' မန်နေဂျာ ဒီပလိုမာ 'ဒါရိုဖြစ်သောအခါ၌ 'ရာထူးတိုးခြင်း၊ ရဲမှူး'(wmw6)၊ 'Sheriff Lawyer Pool' ၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည်။

'ရဲမှူး' အဖြစ် လုပ်သက် 3 နှစ်အထက် အရည်အချင်းပြည့်မီသူဖြစ်ရမည်။ PDEc ခေါင်းဆောင်မှ စခန်း'ဝင်ငွေ' အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဘွဲ့။ ဒါရိုဖြစ်သောအခါ၌ 'ရာထူးတိုးခြင်း၊ ရဲမှူးကြီး'(wmw7)၊ 'ပြည်နယ်အကြံပေးအဖွဲ့' တွင် ပါဝင်သည်။

She အတွက် Sentinel အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း

သူမ ပြီးသွားပြီးနောက် 'မဂင်လာမဂင်လာ' စာချုပ် "ဆေးဘက်ဆိုင်ရာနှင့် ပညာရေး ကုန်သွယ်မှု လက်မှတ်' ရှိပြီး၊ သူမသည် Sentinel အဖြစ် အလုပ်စလုပ်သည်။ (wmw2) . အရည်အချင်းပြည့်မီပါက အရောင်းဖွင့်သည့်အခါတွင် ပရိုမိုးရှင်း ရောက်ရှိလာပါသည်။ အရည်အချင်းအရှိဆုံး အရာရှိများသည် အလုပ်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ခြွင်းချက်မရှိပါ။

'Sentinel' အဖြစ် အတွေ့အကြုံ 1 နှစ်ရှိပြီးနောက် အရည်အချင်းပြည့်မီသူ ဖြစ်လာရန်၊ အကြီးတန်း စစ်သူကြီး'(wmw3)။

'Senior Sentinel' အဖြစ် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ 1 နှစ် ပြီးပါက တက်ရောက်ရန် အရည်အချင်းပြည့်မီသည်။ 'PHEC နည်းပညာကောလိပ်'ဝင်ငွေ' ကြီးကြပ်ရေးမှူးလက်မှတ်။ ဒါရိုဖြစ်သောအခါ၌ 'ရာထူးတိုးခြင်း၊ ရွှေနေ'(wmw4)၊ 'ရဲမှူးရွှေနေရေကူးကန်' တွင်ပါဝင်သည်။

'ရွှေနေလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ 1 နှစ်ကျော်ပြီးပါက တက်ရောက်ရန် အရည်အချင်းပြည့်မီ၊ PDEc ခေါင်းဆောင်မှ ကောလိပ်'ဝင်ငွေ'ခေါင်းဆောင် ဒီပလိုမာ။ ဒါရိုဖြစ်သောအခါ၌ 'ရာထူးတိုးခြင်း၊ အထက်တန်းရွှေနေ'(wmw5)၊ 'Sheriff Lawyer Pool' ၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည်။

'အထက်တန်းရွှေနေ' အဖြစ် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ 1 နှစ်အထက် အရည်အချင်းပြည့်မီသူ၊ PDEc ခေါင်းဆောင်မှ ကောလိပ်'ဝင်ငွေ' မန်နေဂျာ ဒီပလိုမာ။ ဖွင့်လှစ်ပြီးနောက် ရာထူးတိုး၊ ရဲမှူး'(wmw6)၊ 'Sheriff Lawyer Pool' ၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည်။

'ရဲမှူး' အဖြစ် လုပ်သက် 1 နှစ် ပြီးပါက တက်ရောက်ရန် အရည်အချင်းပြည့်မီသူ၊ PDEc ခေါင်းဆောင်မှ စခန်း'ဝင်ငွေ' အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဘွဲ့။ ဒါရိုဖြစ်သောအခါ၌ 'ရာထူးတိုးခြင်း၊ ရဲမှူးကြီး'(wmw7)၊ 'ပြည်နယ်အကြံပေးအဖွဲ့' တွင် ပါဝင်သည်။

အချို့သောလူများကို Shire မှ အလုပ်ခန့်၍ မရနိုင်ပါ။ အရက်သမား၊ ကက်သလစ်(ခရစ်ယာန်ညီအစ်ကိုများကို ကြည့်ပါ) ရာဇဝတ်ကောင်(လှောင်အိမ်ပြန်လည်ထူထောင်ရေး)လောင်းကစားသမား၊ ပြည်သူ့ပညာရေးမဟုတ်သော လက်မှတ် ကိုင်ဆောင်ထားသူများ၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှု၊ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှု၊ အဝလွန်သူ၊ ဆေးလိပ်သောက်သူ၊ အမြင်မှားစေသော အရာများကို အသုံးပြုသူ။

ဖမ်းမိသောအခါ သို့မဟုတ် လူစုလူဝေးကြားတွင် မတန်တဆ အင်အားသုံးသည့် ကင်းစောင့်တပ်

ထိန်းချုပ်မှုအား ပြစ်တင်ရှုတ်ချပြီး ရာထူးမှ လျော့ချသည်။သတ်ဖြတ်ခြင်း၊ ကာကွယ်မှု ပျက်ကွက်သော Sentinel ကို ထုတ်ပယ်ပြီး အကျဉ်းချထားသည်။တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတွင် 'လူသတ်သမားများ' အတွက် နေရာမရှိပါ။Marshall Code သည် အကျုံးဝင်သည်။

တရားမျှတမှုရှိရန် အစိုးရမှ ပြဋ္ဌာန်းပြီး တရားရုံးများက ထိန်းကျောင်းပေးသည့် ဥပဒေများ လိုအပ်သည်။ဥပဒေတွေက စီမံခန့်ခွဲဖို့ လိုတယ်။စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို ဖောက်ဖျက်သည်ဟု စွပ်စွဲခံထားရသော Marshall's Office မှ စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိသည်။(ပြည်နယ်)၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို ဖောက်ဖျက်သည်ဟု စွပ်စွဲကာ ရဲမှူးချုပ်ရုံးမှ စစ်ဆေးသည်။(ရှက်)

စွဲချက်တင်ပြီးနောက်-ရဲမှူး(ရှက်)ရက်စွဲတစ်ခုသတ်မှတ်သည်။(30 ရက်အကြာ) 'Chambers' တွင် စွဲချက်တင်သည့်အခါ၊ထိုနောက် ရဲမှူးက ရွှေနေများစုမှ ရွေးချယ်သည်။ 5. 1 သည် တရားသူကြီး အဖြစ်၊ 1 အဖြစ်တရားခံအဖြစ်၊ လမ်းညွှန်အဖြစ် 1, စာရေးအဖြစ် 1 နှင့် Procurer အဖြစ် 1 အဖြစ် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

တရားရုံးများ၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ခြင်း အတွက် 'အပြစ်' သို့မဟုတ် 'အပြစ်မရှိခြင်း' ကို တည်ထောင်ရန်ဖြစ်သည်။(တိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေ)၊ သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းများ(ရှင်းရာဥပဒေ)ချိုးဖောက်မှုများရှိခဲ့ပါက 'အမှန်တရား' ကို ထူထောင်ရန် အသုံးပြုသည့် ကိရိယာတစ်ခုဖြစ်သည်။အမှန်တရားကို ဆန့်ကျင်ဘက် မဟုတ်ဘဲ ပေါင်းစပ်မှုဖြင့် တွေ့ရှိရသည်။



မှတ်ချက်!တရားမျှတမှုမရှိသော၊ အကျင့်ပျက်ရန်ဘက်ပြုသော တရားရုံးစနစ်အား အစားထိုးသည်- တရားမျှတ၍ တရားမျှတသော တရားစီရင်ရေးစနစ် ထူထောင်ရေး၊အမှန်တရား!'

အရာများ သို့မဟုတ် အဖြစ်အပျက်များ ဖြစ်ပေါ်လာသောအခါ တရားမျှတမှုသည် တည်ရန်ဖြစ်သည်- အမှန်တရား။

ဘာဖြစ်တာလဲ ?

ဘာဖြစ် သွားတာလဲ? လူသားတွေရဲ့ မသိနား မလည်မှုမှာ ပါဝင်နေသလား။ လူသားတွေ ရဲ့ ပေါ့ဆမှုမှာ ပါဝင်နေသလား။ လူဆိုးညစ် မှုတွေ ပါဝင်ခဲ့သလား။ လျော်ကြေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးမှတစ်ဆင့် တရားမျှတမှုကို မည်သို့ပေးမည် နည်း။ ဒီအဖြစ်အပျက်ကနေ ဘာသင်ခန်းစာတွေ ရနိုင်မလဲ။

SHC : 'Shire Hearing Chamber' သည် 'အပြစ်ရှိခြင်း' ကို ထူထောင်ပါက 'MS R' ကို Shire ပြန်လည်ထူထောင်ရေး တွင် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဟူသော ဖြစ်ရပ်များကို စုံစမ်းသည်။

'အမှန်တရား' ကို တွေ့ရှိပြီးနောက် နှစ်နာသူများ လျော်ကြေးတောင်းခံမှု ပါဝင်သည့် ထုတ်ပြန်ချက်တစ်ခု ပြုလုပ်ပါ။ထို့နောက် တရားမျှတမှုဆိုင်ရာ စီရင်ချက်ကို ပြင်ဆင်ရန် တရားသူကြီးသည် ၁/၂ နာရီကြာ အငြိမ်းစားယူခဲ့သည်။(မဖြစ်မနေ စီရင်ချက်ချမှတ်ခြင်း အကျုံးဝင်သည်)လျော်ကြေး။ စွပ်စွဲခံရသူက အယူခံဝင်တယ်။(စီရင်ချက်)နှင့် သားကောင်များ(လျော်ကြေး)3 ပတ်အတွင်းတည်းခိုရန်လိုအပ်သည်။ အယူခံကို တရားရုံးတစ်ခုတည်းမှာပဲ ချုပ်ထားတယ်။ ဒါပေမယ့် တရားသူကြီးနဲ့ မတူဘူး။

တစ်ရုံးယားပညာရေး ပြန်လည်ထူထောင်ရေး ဟူ၍ ၂ မျိုးရှိသည်။(ESR)ပြန်လည်ထူထောင်ရေးတာဝန်၊(DSR).ပြန်လည်ထူထောင်ရေးမှာရော အသက်အရွယ်အုပ်စု ၃ စုအတွက်ရော ဆယ်ကျော်သက်၊

လူငယ်နှင့် အရွယ်ရောက်ပြီးသူ။ဆယ်ကျော်သက်(၈-၁၄)၊ 15 တွင် Juvenile Rehab သို့ပြောင်းရွှေ့ခဲ့သည်။ အရွယ်မရောက်သေးသူ(သူမ ၁၄-၁၇၊ သူ ၁၄-၁၈) 17+ တန်းကပေါ့။(သူမ)၁၈+(သူ)သို့ ပြောင်းရွှေ့ခဲ့သည်။(PR) ပြည်နယ်ပြန်လည်ထူထောင်ရေး။



မှတ်ချက်!Rehabilitator ဟာ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အတွက် ပေးဆောင်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဆယ်ကျော်သက်မိဘများ 100% ပေးဆောင်သည်။ အရွယ်မရောက်သေးသူ 50% မိဘပေးဆောင် 50%။

ပညာရေး Shire Rehab(ESR)

ပညာရေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးမှာ ၁၈တုံပြန်လည်ထူထောင်ရေးစကေးပေါ်တွင် ၎င်းသည် လျှော့အိမ်မဟုတ်သော ပြန်လည်ကုထုံးတစ်ခုဖြစ်သည်။ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးသမားသည် အိမ်တွင် တစ်ညအိပ်သည်။(ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အတွက် လစာ)။ပညာရေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးစနစ်ကို နေဝင်ပြီး ၁ နာရီ တစ်ပတ်လျှင် ၆ ရက် အိမ်မှ ကောက်ယူသည်။(TT)ရပ်ရွာဝန်ဆောင်မှု 5 ရက် + ပညာရေး 1 ရက်လုပ်ရန်။ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကိရိယာသည် ၂ နာရီလျှင် ၁၀ မိနစ်တိုင်းရှိသည်။(အိမ်သာ၊ အစားအသောက်၊ သောက်စရာ)ချိုး နေမဝင်မီ ၁ နာရီအလို(TT) ပြန်လည်ထူထောင်ရေးသမားကို အိမ်ပြန်ခေါ်သွားတယ်။

တာဝန် Shire Rehab(DSR)

Rehab သည် ပညာရေးနှင့် တာဝန်များဖြစ်သည်။ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အတွက် ပေးဆောင်ရသည့် လစာ။နေထွက်ပြီး 1 နာရီအကြာတွင် Duties Rehabilitator ကို အိမ်မှ ခေါ်ယူပါသည်။ (TT)။ ရက်သတ္တပတ်တစ်ခု ၁ ရက်။ ရပ်ရွာဝန်ဆောင်မှု 5 ရက် + ပညာရေး 1 ရက်လုပ်ပါ။တာဝန် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးမှူး(DR)နေထွက်ပြီး ၁ နာရီအကြာတွင် တာဝန်များကို စတင်သည်။ (TT). 'DR' တွင် 2 နာရီလျှင် 10 မိနစ်တိုင်းရှိသည်။(အိမ်သာ၊ အစားအသောက်၊ သောက်စရာ)ချိုးDR ကို တစ်ည လုံး ချုပ်ထားတယ်။ ၆ရက်၊နေမဝင်မီ ၁ နာရီအလို(TT)ပြန်လည်ထူထောင်ရေးမှူးကို အိမ်ပြန်ခေါ်သွား တယ်။

(TT) Time Triangle CG New-Age အချိန်စီမံခန့်ခွဲမှု

Sentinel အသိုက်အဝန်းဝန်ဆောင်မှုသင့်ရဲ့ အပိုင်းအစကိုသတိပြုပါ !!!

အကြမ်းဖက်မှုခြိမ်းခြောက်မှုဖြစ်သည်။အကြမ်းဖက်မှုရပ်ပါ။အိမ်တွင်စတင်ပါ။

CG Non Violence concept ကိုကြည့်ပါ ။

တရားဒေသနာ:မင်းမသတ်ရဘူး။!(ဘုရားကျောင်း 1 ကိုကြည့်ပါ) ဆက်စပ်ဖတ်

ရှုခြင်း-တရားမျှတမှု(အသိုက်အဝန်းကိုကြည့်ပါ) **ခေတ်သစ်အချိန်စီမံခန့်ခွဲမှု**

ပျော်စရာနေ့အပြင်အဆင်, ပါဝင်! **၀၁.၃.၇**.Shire နေ့CG Kalender

၀၂.၄.၇.မှခင်းခံရသူများနေ့ အမှတ်တရCG Kalender



အိမ်